

კვინ 1 Office
Office Furniture & Stationary



LTD Office 1
import@Office 1.ge
+995 591 40 80 83
www.Office 1.ge



ENJOY THE
EXTRA

CLAPBOARD
TAKE



2016

BOUTIQUE

源自非凡杰出的设计思想

源自非凡杰出的设计思想，在
整个行业中独树一帜的风格，造就了一
方时尚家居的天地。方正大气的椅背设计，
无论是坐感舒适，还是视觉设计感，都
无可挑剔。魅力无穷。



F198



F298



F398

唯精致，方能唯美 DELICATE

两行精致细密的缝线针脚，是高手匠人在真皮上留下的心血痕迹，是制椅师
在富丽奢华上的优雅演绎，在这里，我找到了LV感觉。

Two lines of delicate and exquisite sewing stitch are the mental traces that master
craftsmen left on the leather and they are elegant performance of honored art on
FURUCCO retail chair. Here, I found the feeling of LV.

ENJOY THE
EXTRAORDINARY



片场，我作主 THE MASTER OF SET

当阳光一遍遍擦镜头的时候，我喜欢叫助手在摄影机旁边摆一把舒适的椅子，如鱼贯地坐下来，或躺，或仰，或靠某只手在膝盖上，随意找到一个惬意的姿势长长地舒出一口气，然后一边听工作人员的报告，一边仔细审视镜头的每一个细节，找到不够完美的地方，继续创造完美，这就是保持了三十年的习惯。我始终相信这种保持总有一天会得到回报。

After culling some important shots, I like asking my assistant to put a comfortable chair beside the camera, sitting down as if relieved of a heavy load, either reclining or relying, or leaning to the right or the left and relying on the armrest tightly and exhaling one breath with a cozy posture. Then, I can listen to the report of the staff and think of every detail of the shots and try to find the imperfect places, continuing the create perfection. This is a habit I have insisted on for several decades and I always believe I will get paid someday for my perseverance.



KA SERIES



KA-01L



KA-02L



KA-03L



KA-01L

KA 系列办公家具为商务人士量身定做，这款“开”系列办公家具设计精美，线条流畅，结构稳固，调节灵活。这款产品秉承“以人为本”的设计理念，采用现代工艺技术，通过巧妙而又舒适上充满创意的结构设计，让椅子完美融入工作环境，为您提供舒适、健康的工作环境。这款产品采用优质材料，经过严格的质量控制，确保产品的耐用性和稳定性。这款产品是您商务办公的理想选择。

KA series office furniture is designed for business professionals. This "KA" series office furniture is designed with exquisite craftsmanship, smooth lines, and a sturdy structure. It follows the design philosophy of "user-centered", using modern technology and creative structural design to perfectly integrate the chair into the work environment, providing a comfortable and healthy work environment for you. This product is made of high-quality materials and undergoes strict quality control to ensure its durability and stability. It is the ideal choice for your business office.

Different but classical combination will make you feel the time stops. All beautiful blossom is for your honor and pride of today.

ONE

Furicco product collection





KA-01L

STYLE_026

简约设计，体现优雅的品质感，为现代办公环境增添时尚感，金属底座大幅提升性能，为实际落地设计增添，简约设计，体现优雅的品质感。

Hardware on chairs with rough shapes and smooth curves have brought a sense of luxury to the simple office chair. Relying on the strong plasticity of metal, it has realized highly flexible design and created high style and quality of a modern and fashionable office chair.



KA-02L



KA-03L





IT THAT GOOD?

您真的觉得那样很好吗? 如果是, 请您坚持下去, 终会有成绩的。

REJECT MEDIOCRITY, ENJOY QUALITY



0124

**REJECT MEDIOCRITY,
ENJOY QUALITY**

It refers to the... The perfect combination of... with exquisite technology and... and... a new... digital way... to... in... the... people who... and... will show the... thoroughly... than...



0034

2016

ENJOY THE EXTRAOR DINARY

曼哈顿也就这么坐

它总是带着一股不羁的劲儿，坐在其经典款椅子的主人，不仅如大地般文雅，更带着一种在曼哈顿的办公室，可的也是这样的椅子，也许里头竟能把这组当成了自己的办公室吧，所以戏里戏外都那么投入。





现代办公情调



A022



B1022



A1022



FASHION, MODERN GENEROUS

时尚、简洁大气

对时尚的全新定义，深度设计，大胆演绎着简约时尚的独特味道。

Brand-new definition of fashion and deep design bravely performing the unique taste of simple fashion

专注细节的完美 FOCUS ON THE DETAILS

在研发、生产中的每个细节工作，均严格要求，巧思细琢及快于显现出既美观又实用的完美一体。产品经国际人工工学设计，通过科学严谨的测试，保证品质的完美。

Each manufacturing process of office chair at FLORIDA should be processed thoroughly. Both the non-curved backrest and armrest show unique ergonomics and well-considered style. The most comfortable bearing and most generous support are provided in strict accordance with scientific curve of ergonomic design.



C1022



CONSCIOUSNESS OF A WORKER

虽然我的视觉艺术目前还不能得到所有人的认同，但我坚信只要不停止探索的脚步，不停止对更高艺术的追求，历史最终会明白我的价值。“就像梵高一样，时间不会等待任何一位执着理想的人”。这句话是富凯那位木工告诉我的，愿与大家分享。

NEW CONCEPT 2016

FURICCO



B106



C1006

成功者的座椅

直前向坐时，座椅底座可一松一档
三，一档一档调节座椅的高度。

FURICCO office chair seats down on and up to seven of adjustable casters and remote the pleasure of independent casters together with SURFACES.



A1006



NEW CONCEPT 2016

MYSTERIOUS AND WILD ATMOSPHERE

CHARMING_060

奢华，从每一个细节流露

它不可言喻地超越历史与现实的束缚，在深邃与治愈之间寻找平衡，那办公家具匠师用自己的方式表达出一种对美的追求，无论是否令人叹为观止的壮观，还是魅力无穷的视觉呈现，它总是能让人感受到一种莫名的力量，让人的才华在它的怀抱中得到绽放，无论从其式样或色彩，抑或线条与材质，追求完美的品质，精湛的工艺，与完美的结合，大抵就是对美与艺术的追求，成就出非凡的奢华与尊贵。

正如这款蓝色奢华办公椅的设计，它体现了现代办公椅的精髓，只经历了几个月的文化熏陶与沉淀，自由、灵动的几百年历史沉淀才换来这今天本质的呈现，一种优雅、一种奢华、一种对美的追求，它不属于任何流派，任何风格的X00号，它没有过多的装饰与修饰，只有对文化的理解，对美的追求，对品质的坚持，对完美的执着，在每一个细节中，成就的办公椅，在空气中会让人回味无穷。

Sitting on the head of blue office chair, everything seems to be a dream. The elegant top of the furniture is of Europe style, which is generated whenever your sight is and which is a hard touch. It seems to be one like the best natural touch. The fabric is one kind of living art. History of Europe is rich with body temperature.



0021



跨越时空的艺术之美

让生活更美好的办公椅，一切都让人回味无穷，它独特的风格与质感，无伦的每一个细节，都会让人产生对美的追求，一种对美的追求，一种对美的追求，一种对美的追求，一种对美的追求。





贵族风范

ARISTOCRATIC_062

这款办公椅采用意大利进口面料，质感柔软且耐用，符合人体工学设计，让您长时间工作依然舒适。椅背采用经典的菱格纹设计，尽显大气的贵族风范。椅座采用加厚海绵填充，提供舒适的坐感。椅腿采用优质铝合金材质，坚固耐用且易于移动。

The chair is a gorgeous noble document in style, made by the combination of coverage of top-quality every fabric, the use of high-quality materials and advanced technology, making it a perfect choice for the establishment of a large area of purple blue and high gold decoration style, which is the perfect combination of royal style.



9132



LIGHT UP THE SPACE

点亮空间氛围

当深黑沉稳的色调才透出灵气，深黑也显一种，大器长流是沉稳的基调，深黑一种立有还的稳重立于中，深黑设计时也是沉稳的基调，可新的设计用色不是沉闷，既透出了深黑气氛，也融入了产品的色彩层次，并深黑设计全具的深黑之美。

The space can achieve a sense of atmosphere with the use of dark colors. The deep black of black leather can bring a sense of solemnity. However, the design is not so simple as black. It is a combination of black and wood. The use of wood blocks in the chair and desk can bring a sense of warmth and balance to the space. The color of black and wood can create a sense of depth and texture, making the space more interesting and dynamic.



A1628



B1628

Each line has its own existence reason and each detail contains more in the design of FURICCO office chair. Even one casual detail is not missed. The design does not only pay close attention to the ergonomic comfort, despite with human body, but also give the visual sense of beauty. It is tough and professional, and solid wood texture accurately, which you can feel through every

REFRESHING AND REFINED

创意扶手

在办公家具的设计中，每一个细节都有其存在的理由。每一个细节都精益求精，即使是一个不起眼的扶手也没有被忽略。设计师不仅关注它对人体健康的舒适程度，还在视觉上以简洁大方的线条和实木的质感来它赋予现代的气息，让你感受设计的每一个细节。



C1628



A1612

2016

INSPIRATION

富有时代感的设计总是伴随着新的
空间，从从这时代中获取所有的灵感。
正如第一代航空人，能去所有空间，自由飞翔。
灵感飞翔。

自动回位
automatic return




B1612



C1612



A MOVIE TRAILER

众望所归

今天,我们为某电影拍一个宣传花絮,创作组一致决定把我饰演的富家公子从幕后搬到台前,女一号安娜受特意为我去“普耐尔”定制了一套新品牌的衣服,也都如此入迷,我只好服从。



81126



2016

DESIGN

如贵族般的优雅，在设计与选材上力求
协调统一，尊贵的气质，尽显气度非凡。

It is of noble style, material and unobtrusiveness, and it is down to the association of certain lines and color
feeling, which is loved by the new generation of office nobility.

PERMEATED WITH NOBLE TEMPERAMENT

如贵族般的优雅，在设计与选材上力求协调统一，尊贵的气质，尽显气度非凡。

It is of noble style, material and unobtrusiveness, and it is down to the association of certain lines and color
feeling, which is loved by the new generation of office nobility.

201 ←

**ENJOY THE
EXTRAOR
DINARY**





A1629-1

REJECT MEDIOCRITY, ENJOY QUALITY

把握现代技术、工艺、设备和材料，运用感性的设计概念体现产品的时代气息。
The breath of age for product can be reflected by mastering modern technology, technique, equipment and material, and applying the emotional design idea.



B1629-1



C1629-1



卓越思想

EXCELLENT IDEA

时尚大气的非凡外表下，是科技与健康的融合，舒缓全身疲劳的坐椅曲线和倾斜功能，符合人体工程学设计的椅座与靠背弧度，U形汽车座椅的包裹感——一切独特的设计元素，张弛着顶级的舒适与个性品位，让人一坐下去就不想起来。

The integration of technology and health is under the fashionable, magnificent and extraordinary appearance. The seat curve and inclining & inverting function can relieve the fatigue feeling of whole body, which conforms to the curves of ergonomically designed seat and backrest as well as the packaging sense of seat cushion for U-shaped sports car. All unique design elements display the top-level comfort and unique taste, which enables people not want to stand up once sitting down.



A1629

REJECT MEDIOCRITY, ENJOY QUALITY

优质丰富的物料，时尚和谐的色彩，流畅舒展的外形，散发优雅沉稳的特质。
The high-quality and rich materials, fashionable and harmonious color and fluent and unfold appearance send out the elegant and steady characteristics.



B1629



C1629

LIMITED WORK UNLIMITED LOHAS

不同的空间功能，需要不同的家具来点缀，但作为商务空间的风格统一性是不能被破坏的，因此我们只好在家具的细节来体现空间的区分与风格统一。例如同一款办公椅，我们设计了高背与低背来区别它所应存在的空间场所，又或通过更换不同的椅脚，来表达使用功能的不同，让你的商务空间在区别与统一之间找到和谐、艺术的折中。

Different space functions should be embellished by different furniture. However, the style unity of commercial space cannot be damaged. Therefore, we only can reflect the space difference and style unity with details of furniture. For example, we design the tall and short backrests of the same kind of office chair to distinguish its existed space places. Furthermore, the different use functions can be expressed by changing different chair legs, which shall enable you to find the most harmonious and artistic comprise between difference and unity for your commercial space.



A1615



B1615



A1607

时尚格调 都市气质

在简约与时尚的结合中，我们追求一种时尚与舒适的结合。时尚与舒适，是办公家具设计永恒的主题。我们追求时尚与舒适的完美结合，让时尚与舒适在办公家具中融为一体，为您的办公生活增添一份时尚与舒适。

The fashionable and handsome sense increased comfort is set as the perfect combination of advanced grade including a inverting system and ergonomics that be enjoyed leisurely in the seat harmoniously stand a d by leather and hardware. The high quality leather and hardware are made of premium materials. The chair is included in a large area of black leather texture. It just as the bright sun is right in your eye. The noble style of the chair is the perfect combination of fashion and comfort. You can't help but enjoy the comfortable and fashionable office chair.



C1615



B1607



C1607



A1617



A1617



时尚格调 都市气质

严格符合对人体工学原理与革命人体工学理念设计。方便利用椅面空间还可调整椅面空间。
 It strictly conforms to the scientific principle of ergonomics and ergonomic design from the perspective of ergonomics, which builds the most comfortable and cost-effective office chair for users.



B1617



C1617



REJECT MEDIOCRITY, ENJOY QUALITY

高贵神秘的气质

有一种情怀有抵达人心深处才能产生共鸣，需要用心去品味。于岁月的慢慢沉淀中发现生活原真本质的美，这份闲静、安逸的情愫在这充满神秘而高贵气质的座椅里得到了充分展现。



A 1635



B 1635



C 1635



P1636



B1635



C1636